
  
 

Verslag van de Algemene Vergadering van Dorpsraad Ottenburg van 18 januari 2024 
 
 
 
Aanwezig 
 
Laevens Eric, Vandenhoek Yves, Detienne Michel, Vanpee Aime, Deveuster Arne, Vanfraechem 
Thomas, Ronsmans Raymond, Detienne Joseph, van Londen Katy, Detienne Petra, Decanniere Klaas 
 
Verontschuldigd 
 
Bosseloo Tim, Christiaens Paul, Govaerts Annelies, Geens Pieter, Holvoet Stefanie 
 
 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Geen opmerkingen – het verslag wordt goedgekeurd. 
 
2. Samenstelling Dorpsraad 
 
Leden die uit de Dorpsraad stappen: 
 
Guy Hofman, Tom Akkerman, Wim Marchal. 
We bedanken hen bij deze graag voor hun inzet. 
 
Katy van Londen kondigt aan dat ze ontslag neemt uit het Dagelijks Bestuur en uit de Dorpsraad. 
Ze licht haar beslissing toe:  
Het traject van het afgelopen jaar is moeilijk geweest. Er waren tegenstellingen en controverse. 
Katy vindt belangrijk dat de Dorpsraad goed en transparant kan werken en er een goede dialoog is met 
het gemeentebestuur. Ze heeft een conflict vastgesteld met haar rol vanuit SAAMO. 
 
Katy werd met applaus bedankt voor haar inzet van de afgelopen jaren. 
Ze zal blijven werken voor Ottenburg, in concreto aan het project rond straatcontacten en aan het 
Dorpshuis. 
 
De nieuwe kandidaat-leden stellen zich voor: 
 
Joseph Detienne 
Is 70 jaar actief lid van de gemeenschap in Ottenburg. 
Heeft vooral interesse voor publieke ruimte en publieke gebouwen 
Die publieke gebouwen hebben dringend herstel nodig. 
Ook interesse voor mobiliteit en veiligheid 



 
 
Michel Detienne 
Heeft vooral interesse in mobiliteit en opvolging van het masterplan. 
 
Yves Vandenhoeke 
Woont in Ottenburg, twee van de drie kinderen ook. 
Is sinds 1 jaar actief lid van de werkgroep Ottopia. 
Heeft een fotoreportage gemaakt voor retrOttenburg 
Heeft sluikstorten en zwerfvuil aangepakt, heeft contact gehad met GSK over geluidsoverlast en vuil 
water.  
Heeft een groep opgericht om in beroep te gaan bij de provincie tegen een verkavelingsvergunning. 
Wil de belangen van de bewoners van Langelezstraat, Potbeekstraat en Hasselheide verdedigen. 
Heeft interesse in mobiliteit, wil er mee voor zorgen dat de bevolkingsdichtheid buiten de kern niet te 
veel toeneemt. Ijvert voor herstel en onderhoud van trage wegen, wil problemen bespreken en oplossen 
samen met GSK. 
 
Eric Laevens is al lid, en stelt zich kandidaat als lid van het dagelijks bestuur. 
 
Hij wil niet aan de zijlijn staan, maar wil deel zijn van een evolutie in het algemeen belang, of het 
groepsbelang, ten goede. 
Hij wil overtuiging geven aan de bevolking dat er rekening gehouden wordt met hun verzuchtingen, de 
rechten van de inwoners van Ottenburg bewaken, alle belangen tegen elkaar afwegen en zoeken naar 
een correcte oplossing. Hij wil de belangen van inwoners van buiten de kern verdedigen, en specifiek 
de Luizenberg. 
 
Hij wil werken rond trage wegen. Daarbij moeten vooral de bestaande trage wegen worden 
onderhouden. Een nieuwe trage weg openen kan alleen als rekening gehouden wordt met alle belangen 
van de omwonenden. 
 
Hij wil graag de rust verdedigen in Ottenburg, ook wat betreft allerlei evenementen die gepaard gaan 
met afgesloten straten en lawaai en niets te bieden hebben aan de bewoners.  
 
Eric is lid geweest van ouderraad, schoolraad, Dorpsraad en werkgroep Ottopia. 
Hij was betrokken bij de strijd rond de inplanting van de GSK site, waarbij de situatie voor de 
bewoners van Ottenburg verbeterd kon worden. 
Hij heeft ook allerlei mandaten bekleed in zijn studententijd aan de R.U.G. en daarna bij de balie van 
Brussel. 
 
Eric heeft niet stil gezeten en vindt het te vroeg om te stoppen. 
 
Stemming 
 
Het lidmaatschap van Joseph, Michel en Yves wordt goedgekeurd met telkens 5 stemmen voor, 0 tegen, 
0 onthoudingen. 
 
Omdat niet genoeg leden aanwezig waren zijn de nieuwe leden van de Dorpsraad van Ottenburg 
unaniem goedgekeurd onder voorbehoud van bevestiging bij de volgende algemene vergadering op 13 
juni 2024. 



 
Eric wordt unaniem verkozen tot lid van het Dagelijks Bestuur van de Dorpsraad van Ottenburg. 
Omdat niet genoeg leden aanwezig waren is Eric lid van het Dagelijks Bestuur onder voorbehoud van 
bevestiging bij de volgende vergadering op 13 juni 2024. 
 
De ledenlijst wordt al aangepast. 
 
Gezien de bepalingen van het participatiereglement van gemeente Huldenberg zullen we in de nabije 
toekomst specifiek aandacht besteden aan diversiteit en vrouwen rekruteren. 
 
Naar aanleiding van de stemming over de nieuwe leden volgt een discussie over onze statuten. 
 
De statuten dateren van 2008 en kunnen een update gebruiken.  
De statuten moeten ook voldoen aan het participatiereglement van de gemeente Huldenberg. Na 
actualisatie zullen de statuten opnieuw goedgekeurd moeten worden door de gemeente. 
 
De handelaars van Ottenburg zijn op dit moment geen erkende vereniging. Er wordt voorgesteld om ze 
toch te aanvaarden als vereniging, wat recht geeft op 1 lid en 1 plaatsvervanger, “hangende 
regularisatie”. 
 
Eric zal een voorstel van statuten uitwerken. 
 
 
3. Terugblik werking 2023 
 
Er werd een overzicht gegeven van de werking van de Dorpsraad in 2023 en van de financiën. 
Zie presentatie: https://www.ottenburg.be/joomla30/images/PDF/20240118_terugblik23.pdf 
 
 
4. Blik op de toekomst  
 
Stand van zaken advies Masterplan 
 
Het advies van de Dorpsraad ging naar het naar schepencollege. Die hebben dat advies meegenomen in 
hun besluitvorming.  
In dat besluit werd bevestigd dat er geen woningen worden gebouwd in de pastorijtuin, het 
parkeerbeleid werd aangepast, en de nood aan meer participatie bij uitvoering van de actiefiches in het 
Masterplan werd vastgesteld. 
Het aangepaste Masterplan werd voorgesteld aan de inwoners van Ottenburg op 13 november en 
datzelfde Masterplan ging ook naar de gemeenteraad. 
De gemeenteraad heeft het Masterplan zoals aangepast goedgekeurd op 30 november 2023. 
 
Ondertussen is het proefproject met variabele schooluren opgestart. De praktische regelingen daarrond 
worden bijgestuurd waar nodig. 
 
Vraag aan gemeente Huldenberg: graag de huidige maatregelen evalueren vóór de kiss&ride opnieuw 
aangelegd wordt. Een goed moment hiervoor is na de ouderraad van maart. 
 
 



 
Gunning voor containers Chiro 
 
Er zal een # containers worden aangekocht, waarvan 1 voor materiaal. Een deel van het materiaal zal 
nog steeds in de kelder van het oud-gemeentehuis worden opgeslagen. 
Er komt ook een afdak.  
De Chiro zal het sanitair van de voetbalkantine kunnen gebruiken. De kantine zelf zullen ze niet 
gebruiken. 
De aanbesteding gebeurt in het voorjaar van 2024. Daarmee zou de oplevering misschien nog in het 
najaar van 2024 rond geraken. 
 
 
Dorpshuis 
 
Binnen afzienbare tijd komt de pastorij vrij, en zodra de Chiro-lokalen klaar zijn komt ook het oude 
gemeentehuis vrij. Daardoor is er ruimte vrij om een Dorpshuis te maken – één van de actiefiches van 
het Masterplan waar ruime consensus over was. 
 
Een Dorpshuis is een plek van ontmoeting voor dorpsgenoten. Doel is de leefbaarheid van het 
platteland en van het dorp te verbeteren.  De precieze invulling moet verder uitgewerkt worden. 
In het Dorpshuis kunnen vergaderingen plaats vinden. Er kunnen diensten aangeboden worden aan 
inwoners, bijvoorbeeld een zitdag van gemeenteambtenaren of de bibliotheek, hulp om allerlei 
formulieren in te vullen of hulp bij het herstellen van spullen. Misschien behoort een dorpsrestaurant 
tot de mogelijkheden, als gezelliger alternatief voor maaltijden aan huis. Allerlei verenigingen en 
initiatieven waaronder de catechese hebben een goeie plek nodig. 
 
Landelijke Gilden heeft een project rond dorpshuizen en wil graag meehelpen om het Dorpshuis in 
Ottenburg op te starten. 
 
Vanuit de Dorpsraad zal een werkgroep worden opgericht. 
 
De eerste stap is om mensen te informeren, uitleggen wat allemaal kan, vragen wat onze inwoners van 
hun dorpshuis verwachten en gaan kijken bij andere dorpshuizen in Vlaanderen (en misschien 
Nederland) hoe ze het doen. 
 
De tweede stap is doelen vastleggen voor het Dorpshuis om van daaruit de juiste locatie(s) te kiezen en 
de renovatie van ons dorpspatrimonium te sturen.  
 
Eric, Joseph en Paul willen alvast graag deel uitmaken van de werkgroep. 
 
 
5. Varia 
 
Nieuwsbrief 
 
Het programma dat gebruikt wordt voor de nieuwsbrief werkt alleen als er een postadres wordt 
vermeld. Op dit moment wordt Pastorijstraat gebruikt. Dit moet herbekeken worden. 
 
 



Rioleringswerken 
Er kwam een vraag van een inwoner over rioleringswerken in de Langelezstraat. 
 
Vraag aan de gemeente: graag een update van alle geplande openbare werken in Ottenburg. Datum, 
status etc. 
 
 
Geplande activiteiten in Ottenburg 
 

Datum Activiteit Organisator 

04/02 Pannenkoekenfestijn Ferm 

10/02 Wijvenschijven Chiro 

23/02 Carnavalsfeest Ouderraad 

09/03 Boekstring Chiro 

31/03 Paaseierenraap Landelijke Gilde 

28/04 Makersfeest (en kunstenroute, ook 27/04) SAAMO, gemeente Huldenberg 

04/05 Ladies Night Out Ferm 

11/05 Plechtige Communie (SAR) Parochie 

16/05 Netwerkevenement voor ondernemers retrOttenburg 

17/05 Dansnamiddag spiegeltent retrOttenburg ism 

18/05 Eerste communie (Ott) Parochie 

19/05 retrOttenburg retrOttenburg 

25/05 Schoolfeest De Letterboom  

03 & 04/08 OtSpot en Mosselkermis Verenigingen 



08/09 Ottopia (?) Dorpsraad (?) 

15/09 Dag van de Landbouw Landelijke Gilde 

26/10 Kaas- en Wijnavond Landelijke Gilde 

21/12 Kerstmarkt Landelijke Gilde 

Doorlopend Activiteiten Het Zevende Zegel  

 
Nog heel wat spontane initiatieven + Vul 

aan! 
 

   

OVERZICHT: www.ottenburg.be -> activiteiten 

 
 
Tuinrangers 
 
Tuinrangers is een actie van gemeente Huldenberg. 
Tuinrangers zijn vrijwilligers die een opleiding krijgen om gratis tuinadvies te geven in Huldenberg aan 
wie dat wil. 
Er worden vrijwilligers gezocht om de opleiding te volgen. Daartoe worden infovergaderingen 
georganiseerd.  
 
 
Hondenpoep 
 
Er wordt meer en meer hondenpoep achtergelaten in Ottenburg. 
Uiteraard moeten in de eerste plaats de eigenaars opgevoed worden. 
 
Twee pistes die misschien toch overwogen kunnen worden: 
- 1 vuilbak in de Pastorijtuin voor hondenpoep. Die moet dan wel regelmatig leeggemaakt worden, 
anders trekt die zwerfvuil aan 
- de mogelijkheid van een hondenweide onderzoeken. 
 
Evenementen 
 
Het nieuwe formulier om evenementen aan te vragen is sinds eergisteren beschikbaar. 



Het formulier is niet handig voor klein evenement. Anderzijds is goede opvolging van evenementen 
nodig. Lawaai en DJs, voedselveiligheid en eten aanbieden, springkasteel, huwelijk – voor allerlei 
evenementen is het nuttig en nodig om het formulier te doorworstelen en correct in te vullen.  
Er kan nog bijgestuurd worden om de procedure vlotter te maken – graag jullie ervaringen met het 
formulier delen. 
 
Zaal De Linde krijgt ook nieuw reglement, en wel vanaf 1 maart 
 
 
Project straatcontacten 
 
De straatcontacten kunnen voelsprieten zijn van de Dorpsraad voor wat leeft in het dorp. Zo vindt die 
informatie uiteindelijk ook zijn weg naar gemeente Huldenberg. 
Er is nog geen straatcontract voor de Langelezstraat. 
Zodra een straatcontact gevonden wordt, volgt communicatie via website. 
 
 
Data voor de volgende algemene vergaderingen van de dorpsraad werden al vastgelegd: 
 
1 vergadering in de lente – 13 juni 2024 
1 vergadering in de herfst – 14 november 2024 
1 vergadering in de winter  – 30 januari 2025 


